

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
LES BIOTECHNOLOGIES OCEANOVA INC./OCEANOVA BIOTECHNOLOGIES INC.	07/07/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	INNOVACTIV INC.
Street Address:	2 RUE ST-GERMAIN EST
Internal Address:	BUREAU 200
City:	RIMOUSKI, QUEBEC
State/Country:	CANADA
Postal Code:	G5L 8T7
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Application Number:	11992182
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(514)397-4382
Phone:	(514)397-5119
Email:	afovero@ggd.com
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Correspondent Name:	GOUDREAU GAGE DUBUC
Address Line 1:	2000 McGill College, Suite 2200
Address Line 4:	Montreal, QUEBEC H3A 3H3
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	765/14304.18
NAME OF SUBMITTER:	Anna Fovero
Total Attachments: 6 source=765-USPTO-Change of name#page1.tif source=765-USPTO-Change of name#page2.tif source=765-USPTO-Change of name#page3.tif source=765-USPTO-Change of name#page4.tif source=765-USPTO-Change of name#page5.tif source=765-USPTO-Change of name#page6.tif	

CH \$40.00 11992182



Industry Canada

Industrie Canada

**Certificate
of Amendment**

**Canada Business
Corporations Act**

**Certificat
de modification**

**Loi canadienne sur
les sociétés par actions**

INNOVACTIV INC.

395514-1

Name of corporation-Dénomination de la société

Corporation number-Numéro de la société

I hereby certify that the articles of the
above-named corporation were amended:

Je certifie que les statuts de la société
susmentionnée ont été modifiés:

- a) under section 13 of the *Canada Business Corporations Act* in accordance with the attached notice;
- b) under section 27 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of amendment designating a series of shares;
- c) under section 179 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of amendment;
- d) under section 191 of the *Canada Business Corporations Act* as set out in the attached articles of reorganization;

- ☐ a) en vertu de l'article 13 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, conformément à l'avis ci-joint;
- ☐ b) en vertu de l'article 27 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes désignant une série d'actions;
- ☒ c) en vertu de l'article 179 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses modificatrices ci-jointes;
- ☐ d) en vertu de l'article 191 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, tel qu'il est indiqué dans les clauses de réorganisation ci-jointes;

Richard G. Shaw
Director - Directeur

July 7, 2009 / le 7 juillet 2009

Date of Amendment - Date de modification

Canada



Industrie Canada Industry Canada
Corporations Canada Corporations Canada

Clauses modificatrices

(Article 27 ou 177 de la Loi canadienne sur les sociétés par actions (LCSA))

Formulaire 4

Instructions

[3] Toute modification apportée aux statuts de la société doit satisfaire aux exigences de l'article 27 ou 177 de la LCSA.

A : Dans le cas où la modification comporte un changement de dénomination sociale (ou dans le but d'ajouter une version française ou anglaise), la nouvelle dénomination sociale doit satisfaire aux exigences des articles 10 et 12 de la LCSA et de la partie 2 des règlements. Les clauses modificatrices doivent être accompagnées d'un rapport de recherche NUANS® couvrant le Canada, dont la date remonte à quatre-vingt-dix (90) jours ou moins avant la date de réception par Corporations Canada des clauses modificatrices. Si une dénomination numérique est demandée en guise de dénomination sociale, elle sera assignée, sans recherche NUANS®, en vertu du paragraphe 11(2) de la LCSA.

D : Toute autre modification doit correspondre aux alinéas et sous-alinéas des statuts modifiés. Si l'espace prévu est insuffisant, veuillez joindre une annexe au formulaire.

[4] Déclaration

Ce formulaire doit être signé par l'un des administrateurs ou dirigeants de la société (paragraphe 262(2) de la LCSA).

Généralités

Les renseignements que vous fournissez dans ce document sont recueillis en vertu de la LCSA et seront saisis dans le fichier de renseignements personnels IC/PPU-049. Les renseignements personnels que vous fournissez sont protégés par les dispositions de la Loi sur la protection des renseignements personnels. Cependant, la divulgation au public selon les termes de l'article 286 de la LCSA est permise en vertu de la Loi sur la protection des renseignements personnels.

Pour obtenir de plus amples renseignements, veuillez consulter notre site Web, à l'adresse www.corporationscanada.ic.gc.ca ou communiquez avec nous au 613-941-9042 (région d'Ottawa), au 1-866-333-5556 (ligne sans frais) ou par courriel à corporationscanada@ic.gc.ca.

Droits exigibles

- Centre de dépôt des formulaires en ligne : 200 \$
- Par la poste ou télécopieur : 200 \$ payable avec un chèque à l'ordre du Receveur général du Canada ou avec une carte de crédit (American Express®, MasterCard® ou Visa®).

Rappel important

Changement d'adresse du siège social et/ou de l'adresse postale :

Remplissez et déposez le formulaire 3 « Changement d'adresse du siège social ».

Changement des administrateurs ou changement d'adresse d'un administrateur actuel :

Remplissez et déposez le formulaire 6 « Changements concernant les administrateurs ».

Les formulaires ci-dessus peuvent être déposés électroniquement, par la poste ou par télécopieur sans aucuns frais.

Déposez les documents en ligne :

Centre de dépôt des formulaires
en ligne de Corporations Canada :
www.corporationscanada.ic.gc.ca

Ou envoyez les documents par la poste :

Directeur général,
Corporations Canada
Tour Jean Edmonds sud
9^e étage
365, avenue Laurier ouest
Ottawa (Ontario) K1A 0C8

Par télécopieur :

613-941-0999

1 Dénomination sociale de la société

LES BIOTECHNOLOGIES OCÉANOVA INC. / OCEANOVA BIOTECHNOLOGIES INC.

2 Numéro de la société

395514 - 1

3 Les statuts sont modifiés de la façon suivante : (Notez que plus d'une section peut être complétée)

A : La dénomination sociale est modifiée pour :

INNOVACTIV INC.

B : La province ou le territoire au Canada où est situé le siège social est modifié pour :
(N'indiquez pas l'adresse complète)

C : Le nombre minimal et/ou maximal d'administrateurs est modifié pour : (Pour un nombre fixe, veuillez indiquer le même nombre dans les champs minimal et maximal)

minimal :

maximal :

D : Autres changements : (c.-à-d., aux catégories d'actions, aux restrictions sur le transfert des actions, aux limites imposées aux activités commerciales ou à toutes autres dispositions que la LCSA autorise à insérer dans les statuts) Veuillez spécifier.

4 Déclaration

J'atteste que je suis un administrateur ou un dirigeant de la société.

SIGNATURE

PATRICE DIONNE

NOM EN LETTRES MOULÉES

(418) 652-9598

NUMÉRO DE TÉLÉPHONE

Note : Faire une fausse déclaration constitue une infraction et son auteur, sur déclaration de culpabilité par procédure sommaire, est passible d'une amende maximale de 5 000 \$ ou d'un emprisonnement maximal de six mois, ou de ces deux peines (paragraphe 250(1) de la LCSA).

Canada

IC 3069 (2006/12)

R8 JUL '09 10:50

PATENT
REEL: 027941 FRAME: 0979



March 27, 2012

Certification

Park IP Translations

This is to certify that the attached translation is, to the best of my knowledge and belief, a true and accurate translation from French into English of Industry Canada Articles of Amendment amending the corporate name of Les Biotechnologies Oceanova, Inc./ Oceanova Biotechnologies Inc. to Innovactiv Inc.

A handwritten signature in cursive script, appearing to read 'Abraham I. Holczer', is written over a horizontal line.

Abraham I. Holczer

Project Manager

{Left half of page}

Industry Canada

Corporations Canada

Form 4

Instructions

3. Any amendment to the articles of the company must meet the requirements of Section 27 or 177 of the CBCA (Canada Business Corporations Act).

A: In the case where the amendment includes a change to the corporate name (or in order to add a French or English version), the new corporate name shall meet the requirements of Articles 10 and 12 of the CBCA and of Part 2 of the regulations.

The articles of amendment must be accompanied by a NUANS report covering Canada, which dates back to ninety (90) days or less prior to the date of receipt by Corporations Canada of the articles of amendment. If a numbered name is requested as a corporate name, it will be assigned without NUANS search, under subsection 11 (2) of the CBCA.

D: Any other changes must correspond to the sections and subsections of the amended articles. If space is insufficient, please attach an appendix to the form.

4. Statement

This form shall be signed by one of the directors or officers of the corporation (section 262 (2) of the CBCA).

General

The information that you provide in this document is collected under the CBCA and will be stored in Personal Information Bank IC/PPU-049. The personal information that you provide is protected under the provisions of the Act on Protection of Personal Information. However, public disclosure under the terms of Article 266 of the CBCA is permitted under the Act on Protection of Personal Information.

For more information, please visit our website at www.corporationscanada.ic.gc.ca or call us at 613-941-9042 (Ottawa area), at 1-866-333-5556 (toll free) or by email at Canada@ic.gc.ca

Payable fees

- Online Filing Center: \$200
- By mail or fax: \$200 payable by check to the Receiver General for Canada or by credit card (American Express, MasterCard or Visa).

Important Reminder

Change of address of the head office and / or mailing address:

Complete and file Form 3 "Change of head office address."

Change of directors or change of a current director's address:

Complete and file Form 6 "Changes Regarding Directors".

The above forms may be filed electronically, by mail or by fax at no cost.

Register documents online:

Centre Filing Corporations Canada Online:

www.corporationscanada.ic.gc.ca

Or send documents by mail:

General Manager

Corporations Canada

Jean Edmonds Tower South

9th Floor

365 Laurier Avenue West

Ottawa (Ontario) K1A 0C8

By fax:

613-941-0999

Articles of Amendment

(Articles 27 or 177 of the Canada Business Corporations Act (CBCA)).

1 Corporate name of the company

LES BIOTECHNOLOGIES OCEANOVA, INC. / OCEANOVA BIOTECHNOLOGIES INC.

2 Company's number

395514 – 1

3 The articles are amended as follows:

(Note that more than one section can be completed)

A: The name is changed to:

INNOVACTIV INC.

B: The province or territory where the head office is located is modified to:

(Do not include the full address)

C: The minimum and / or maximum number of directors is modified to: (For a fixed number, please provide the same number in the minimum and maximum fields)

minimum:

maximum:

4 Statement

I certify that I am a director or officer of the company.

(Illegible signature)

Signature

PATRICE DIONNE

(418) 652-9598

Name in capital letters

Telephone number

Note: Misrepresentation constitutes an offense and its author, on summary conviction, is liable to a maximum fine of \$ 5,000 or imprisonment for up to six months, or both (paragraphs 250(1) of the CBCA).

Canada

IC 3069 (2006/12)

R8 Jul '09 10:50